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Krista – Jautājums par Melnsila ielu. P

Jautājums par Melnsila ielu. Pavasarī dzirdēju (tai skaitā no Līča kunga), ka Melnsila ielā
tiks ierīkota arī gājēju ietve. Šodien neredzēju nevienu posmu ko varētu nosaukt par gājēju
ietvi. Ir uzlikta pamale uz kuras nevar uzbraukt ne ar riteni, ne ratiņiem utt jad tuvojas
mašīna/fūre. Tās dēļ ceļš šķiet šaurāks nekā pirms tam.


